

Scripture Decoded: 144,000



The Meaning of 144,000

The 144,000 from ancient scriptures refers to the number of starseeds who will be activated with a special frequency to assist with the process of global ascension.

The Shift to 5D is a planet by Galactic Federation, which will be initiated by Elder Ikai of Taygeta at the chosen moment. This process is assisted by gigantic programmed quartz crystals placed underground through the planet, and by incarnated souls carrying a specific frequency.

There are millions of starseeds who are incarnated now to experience the Shift but only a small fraction of these would be considered lightworkers, or wayshowers, elevating human consciousness.

At least 144,000 individuals are needed to hold the light for the planet until The Shift. Certain starseeds are encoded for specific missions. The vibrational frequency is carried within to feed the planet and others through a network of light. After the Shift, the 144,000 will gather from wherever they are to come together for the honor and celebration.

经文解码: (144,000)



144000的意义

来自古代经典的144,000指的是将会以一个特殊的频率被激活来协助全球提升 进程的星际种子的数量。

转移到5D是银河联邦的一个计划,这将由泰赫塔的伊凯长老在选定的时刻发起。这一过程由放置在地球地下的巨大的编程石英晶体协助,并由携带特定频率的化身灵魂协助。

现在有数以百万计的星际种子投生来体验转变,但其中只有一小部分被认为是提升人类意识的光之工作者或指路明灯。

在极移之前,至少需要144,000个人来保持地球的光明。某些星际种子是为特殊任务而编码的。振动频率通过一个光的网络被携带到地球和其他地方。在极移之后,144,000人将从他们要去的任何地方聚集在一起,为了荣誉和庆祝。

Clarifying Definitions

A lightworker or wayshower is a human-created term referring to anyone who is actively assisting with the spiritual enlightenment of humanity through their individual intent. A starseed is a soul incarnated from outside of Earth, who can receive downloads and transmissions from outside galactic groups. Earth-native souls do not receive downloads or special frequencies through their DNA. Not all starseeds are considered lightworkers, because there is free will and not all starseeds choose to live a high vibrational life.

At different points in history there have been more high vibrational lightworkers, but as the numbers of incarnated starseeds have increased in these last days before the Shift, the numbers of conscious lightworkers has decreased.

Neioh - Lightworkers And Starseeds

波士顿老钉编译 t.me/KabamurTaygeta

Starseed Numbers (2017)

200M: Starseeds incarnated

75M: Pleiadians incarnated 50M: Arcturians incarnated

These are the 2 main groups. The rest of the starseed population are a mix of many other star races.

6M: Pleiadians serving in Galactic Federation (not all starseeds are members of GF)

30M: Galactic Federation members

802,058: Archangels assisting in non-physical

3,850: Archangels incarnated

澄清定义

光之工作者或指路人是一个人类创造的术语,指的是通过他们个人的意愿积极协助人类灵性启蒙的任何人。一个星际种子是一个来自地球之外的灵魂化身,他可以接收来自外部银河团体的下载和传输。土生土长的灵魂不会通过他们的DNA接收或下载特殊频率。不是所有的星际种子都被认为是光之工作者,因为有自由意志,也不是所有的星际种子都选择过高振动的生活。

在不同的历史时期,有更多高振动的光工作者,但是随着在极移前的最后日子里化身的星际种子的数量增加,有意识的光工作者的数量减少了。

尼奥-光之工作者和星际种子

星际种子人数 (2017)

2亿.星际种子化身 7500万:昴宿星人化身 5000万:大角星化身

这是两个主要群体。其余的星际种群是许多其他星际种族的混合体。

600万:服务于银河联邦的昴宿星人(并非所有星种都是银河联邦的成员)

3000万:银河联邦成员

802,058:大天使协助非物质的

3,850:大天使化身